

## Verslag Overlegvergadering FR-FB FGGA 3 april 2023

<i>Locatie:</i>	WH 3.12A/B
<i>Tijd:</i>	13.30-15.00 uur
<i>Faculteitsraad:</i>	Elena Bondarouk, Laura Klein, Wilmer Verbree, Sanneke Kuipers, Pauline Hutten, Sterre Burmeister, Annemarie Bouwman, Jens Mekking, Yasmijn Jagtenberg
<i>Faculteitsbestuur:</i>	Erwin Muller, Koen Caminada, Niels Laurens,
<i>Publieke tribune</i>	Marciëlle van der Kraan, Gert Renkema, Maya Vos
<i>Afwezig:</i>	
<i>Staf:</i>	Anne Christine de Haan (bestuurssecretaris), Annemiek Sluijs(verslag)

### 1. Opening

1. Muller opent de vergadering om 13.30 en heet allen welkom.

### 2. Vaststelling agenda

2. Er zijn geen aanvullingen voor de agenda.

### 3. Concept-verslag FB-FR 31 januari 2023 & toezeggingenlijst

3. De opmerkingen in het verslag van 31 januari worden overgenomen.
4. Er zijn geen opmerkingen over de toezeggingenlijst.

### 4. Mededelingen

#### a. Vanuit het Faculteitsbestuur:

5. Muller meldt dat er nog aan het faculteitsreglement wordt gewerkt. Bij de volgende bespreking in de FR zal er ook een Engelstalige oplegger bijgevoegd worden.
6. Caminada meldt dat het dossier voor de bachelor Cybersecurity is ingeleverd.
7. Niels geeft een update over de BHV van het Wijnhaven. Er is een gesprek geweest met het UFB over rechten en plichten van de BHV-ers en er is een jaarkalender opgesteld voor de trainingen. Er zal een losse informatiesessie komen voor de Campus Den Haag. Het proces voor het aanmelden voor het BHV-team is aangepast. Er zal ook worden gewerkt aan de werving via extra communicatie.
8. Jagtenberg vraagt of de evacuatie op 28 maart is geëvalueerd. Deze evacuatie vond plaats tijdens de tentamenweek. De oorzaak was een foutief alarm tijdens werkzaamheden door een onderhoudsbedrijf. Dit was nadelig voor studenten die op dat moment een tentamen maakten. Er was ter plekke geen kennis om Jagtenberg met haar rolstoel en hond naar beneden te brengen. Ze zou vragen of voorkomen kan worden dat tijdens tentamens dit soort incidenten gebeuren.
9. Laurens heeft dit ook besproken. Er is een afspraak dat er geen onderhoud plaatsvindt tijdens tentamens.
10. Laurens geeft aan dat voor de startersbeurzen een informatiesessie heeft plaatsgevonden voor de instituten.
11. Klein geeft aan dat er sigaretten in het bord zitten buiten bij de ingang. Het zou fijn zijn als hier naar gekeken kan worden.
12. Laurens voegt toe dat er een gesprek heeft plaatsgevonden met de Campus Den Haag over het roken, het is lastig dit met het hele gebouw op te lossen.
13. Burmeister antwoordt dat ze gesproken heeft een collega van UFB over de rookproblemen. Het is een lastig probleem, omdat het om gemeentegrond gaat. Het is daarom niet mogelijk hiervoor UL-personeel in te zetten of de rokers naar een andere plaats te sturen. Een ludieke actie zou misschien goed zijn.
14. Laurens geeft aan dat een nieuwe HR medewerker aangesteld voor D&I. Ze heeft een presentatie gemaakt met informatie n.a.v. de punten van de taskforce.

15. Muller voegt toe dat de taskforce D&I een klankbordgroep wordt.
16. Bondarouk vraagt wat de ontwikkelingen zijn de afgelopen jaren binnen de taskforce.
17. Muller geeft aan de volgende keer dit onderwerp en het plan systematischer langs te lopen met Vanessa.
18. Caminada geeft een update over de inschrijvingen van de tentamens. Samen met het OWB wordt gekeken naar de lijn voor het hele academische jaar. Er zal niet worden afgeweken van de regelgeving. Er is meer aandacht in de communicatie over de inschrijvingen. Daarnaast is er een coulanceregeling ingesteld. Dit heeft een positief effect gehad. Via een formdesk-formulier kan men gebruik maken van de coulanceregeling. Caminada benadrukt de inspanning van het team van Maya Vos voor dit succes. In 2024 vindt een plaats n.a.v. het centrale beleid.
19. Klein geeft aan dat er zeker een verbetering is op te merken. Ze benadrukt wel dat een evaluatie in 2024 erg laat is. Ze zou graag willen weten hoe en waarom er op deze manier geëvalueerd wordt.
20. Vos antwoordt dat zij ook aan het pushen is op een rapportage in de zomer. FGGA is de enige faculteit die regelmatig rapporteert. De projectleider wordt hierin meegenomen. Er wordt ook beter gehandhaafd door de andere faculteiten.
21. Caminada voegt toe dat de OER-en in de komende maanden vastgesteld worden. De huidige veranderingen kunnen dus pas volgend jaar worden meegenomen.
22. Klein vraagt of er afspraken zijn m.b.t. de handhaving.
23. Vos antwoordt dat collega's het handhaven proberen aan te moedigen, maar dit niet kunnen afdwingen.
24. Caminada geeft aan dat faculteiten zijn aangesproken door centraal om beter te handhaven. Studenten die bij een eerder tentamen niet hebben kunnen deelnemen, zullen niet apart gecompenseerd worden. Zij zullen hun tentamen bij de eerstvolgende mogelijkheid kunnen maken.
25. Kuipers informeert naar de regeling voor studenten om automatisch te worden ingeschreven voor hun hertentamen na de kerst (i.v.m. de korte inschrijvingstermijn).
26. Caminada antwoordt dat er afspraken zijn gemaakt met docenten over de nakijk- en inschrijvingstermijnen. Deze termijnen staan vast, waardoor er in de praktijk iets meer ruimte wordt geboden om dit te realiseren.
27. Kuipers vraagt of er een reden is om aan te nemen dat deze verbeteringen zich nu voordoen.
28. Vos antwoordt dat dit inderdaad het geval is. In de kerstvakantie lezen studenten over het algemeen geen e-mails. De slechte bereikbaarheid heeft bij het vorige semester niet geholpen. Dit zal in het huidige semester anders zijn.
29. Caminada voegt toe dat dit ook gold voor medewerkers die niet bereikbaar waren.
30. Vos geeft aan dat men zich wel had ingeschreven voor de midterm, maar niet voor de final waardoor een groter aantal niet deel kon nemen aan het tentamen.
31. Bondarouk vraagt of er een zin kan worden toegevoegd in de communicatie naar de docenten over de aanlevertermijnen voor de tentamens, waarin de deadline voor het inschrijven wordt genoemd. Vos zal dit oppakken.
32. Caminada benadrukt dat de logistiek van het organiseren van een tentamen de voornaamste reden is dat de termijn 10 dagen bedraagt voor het inschrijven.
33. Mekking antwoordt dat de studenten de dupe zijn van een systeem waarin niet veel aangepast kan worden.
34. Caminada antwoordt dat de uniforme regeling voor de inschrijvingen is opgezet door een signaal vanuit de studenten.
35. Bondarouk voegt toe dat er een signaal over de fouten in het systeem naar centraal moet worden gestuurd. En vooral hoe succes gemeten wordt is vrij omslachtig.
36. Muller benadrukt dat dit punt ook in de beraden wordt besproken.
37. Caminada benadrukt de prestatie van het OSC en de docenten.

**b. Mededelingen Faculteitsraad:**

38. De FR geeft compliment over het filmpje van communicatie. De opkomst voor de kandidaatstelling voor de verkiezingen voor de faculteitsraad was dit jaar hoog.

## 5. Retributiebeleid

39. Klein vraagt waar het geld van de inflatiecorrectie bij externe masters naartoe gaat aangezien salarissen gelijk zijn gebleven.
40. Caminada antwoordt dat in het centrale akkoord een correctie zit.
41. Laurens voegt toe dat het centrale advies voor de inflatiecorrectie gevolgd wordt waar rekening gehouden wordt met het gemiddelde van de afgelopen jaren.

## 6. 3<sup>e</sup> BFR FGGA

42. Laurens geeft aan dat de instituten onderdelen hebben kunnen inzien van de BFR. Zodra er een eigen vermogen is, zullen de instituten geïnformeerd worden over een reservebeleid. Laurens is positief over deze BFR. De FGGA is niet langer de faculteit met de grootste tekorten. Extra middelen gaan naar het reservebeleid. De lening zal uit het eigen vermogen worden betaald.
43. Laurens voegt toe dat 7 fte zijn toegekend aan de faculteit vanuit de sectorplannen. Vier daarvan zijn al ingevuld. Alleen bij ISGA moet nog een aantal ingevuld worden.
44. Muller voegt toe dat het FB in toenemende mate controle heeft over de financiën en weet wat er speelt met deze BFR.
45. Kuipers vraagt hoe de buy outs ondervangen kunnen worden van docenten die minder les gaan geven vanwege de startersbeurzen. Zal dit gaan knellen met de afspraken met centraal?
46. Laurens antwoordt dat de bestuursafspraken onofficieel zijn losgelaten, maar wel moeten worden gerapporteerd.
47. Bondarouk geeft aan dat op pagina 13 gesproken wordt over de 40 uur ruimte per jaar voor de professionalisering van docenten. Tijdens corona zijn deze budgetten vooruitgeschoven, nu is de vraag wat de instituten doen met deze 40 uur.
48. Caminada antwoordt dat bij de werving sprake is van een 38-urige werkweek. Een aantal cursussen moet nog worden ontwikkeld om deze professionalisering laagdrempeliger te maken. Er wordt geld vrijgemaakt om deze cursussen te doen.
49. Laurens voegt toe dat het vrijmaken van budget voor de ontwikkeling voor alle medewerkers geldt.
50. Bondarouk vraagt of deze 40 uur ook benut wordt.
51. Caminada antwoordt dat dit wordt benut door het vrijhouden van 38 uur voor het volgen van deze cursussen.
52. Bondarouk geeft aan dat op pagina 8 vermeld staat dat de extern baten van het onderwijs 36k lager zijn dan gebudgetteerd. Ze wil weten hoe het budget realistischer opgemaakt kan worden voor volgend jaar.
53. Laurens antwoordt dat door uitval het anders is gelopen dan begroot. Het komt ook doordat men besloten heeft om zelf onderwijs te geven in plaats van hiervoor mensen in te huren.

## 7. Vakevaluaties

54. Caminada geeft aan dat er een notitie is geschreven door Annemarie Bouwman en Dianne Kardijk over vakevaluaties. Hieruit kwam een aantal adviezen die voorgelegd zijn aan de OD's, WD's en de FR. Voor de zomer is er een duidelijker beeld over. Er zal niet meer alleen op basis van de statistiek over het onderwijs een ROG worden gevoerd.
55. Klein geeft aan dat de FR vindt dat de vakevaluaties goed zijn opgepakt. Ze vraagt of er een mogelijkheid is om hierin het on campus en online onderwijs te splitsen.
56. Jagtenberg merkt op dat de toegankelijkheid van het invullen van het evaluatieformulier verbeterd kan worden. Het fysiek invullen van het formulier is voor studenten met een beperking soms niet mogelijk.
57. Caminada antwoordt dat het online invullen nog moet worden uitgewerkt i.v.m. anonimiteit.
58. Mekking suggereert het evaluatieformulier op een laptop in te vullen en vervolgens uit te printen.
59. Verbree merkt op dat de frequentie van de evaluaties omlaag gaat bij bepaalde vakken. Hierbij kunnen studenten niet hun feedback aangeven wanneer dit wenselijk is. Daarnaast hebben opleidingscommissies minder werk omhanden als de evaluaties worden weggehaald.
60. Caminada antwoordt dat studenten en docenten aangeven dat er een moeheid is voor alle evaluaties. Een vak dat jaren stabiel loopt hoeft niet ieder jaar geëvalueerd te worden.
61. Bondarouk vraagt of OLC al op de notitie heeft gereageerd.

62. Caminada antwoordt dat de notitie al twee weken openbaar is en er kennis van heeft genomen.

### **9. Studentenzaken**

63. Burmeister geeft aan dat de inhoud voor de zorgkaart bekend is. Het design wordt nu besproken. Aan het eind van het academisch jaar wordt deze aan de studentenverenigingen gepresenteerd.

64. Burmeister laat weten dat er een pilot is geweest met eten in de Brasserie tijdens de tentamenperiode. Dit was niet kostendekkend dus er bestaat een kans dat het niet wordt herhaald.

65. Hutten vraagt of studieadviseurs de zorgkaart mogen inzien. Burmeister zal hen hiernaar vragen.

### **10. Horen Faculteitsraad voordracht assessor (VERTROUWELIJK)**

66. Het faculteitsbestuur hoort de faculteitsraad vertrouwelijk over de voordracht voor de assessor voor 2023-2024.

### **11. W.v.t.t.k.**

67. Geen zaken ter bespreking.

### **12. Rondvraag**

68. Bouwman merkt op dat een aantal medewerkers heeft aangegeven er moeite mee te hebben dat hun gegevens (naam, emailadres, kamernummer etc) op de universitaire website staan. Dit is niet afgeschermd op een intranet en is dus beschikbaar voor iedereen. Sommige medewerkers hebben hierdoor een bedreigingen ontvangen.

69. Muller antwoordt dat dit wordt besproken binnen het managementteam van het faculteitsbureau en er zijn vragen gesteld aan de privacy officer. Zodra er meer bekend is zal dit tijdens een overlegvergadering worden besproken.

70. Laurens meldt dat sessie over de facultaire bijdrage met de FR zeer nuttig was. Soortgelijke sessies zouden voor alle geïnteresseerden moeten worden georganiseerd.

71. Hutten voegt toe dat het fijn zou zijn deze sessies te openen voor iedereen.

### **13. Sluiting**

72. Muller sluit de vergadering om 15.00 uur.